
 
 
 Titel: Generalforsamling 
  
Dato og tidspunkt: onsdag d. 19. marts 2025 

kl. 19:00 — 21:30 (Lunden sal 3, Vestergade 74, 8600 Silkeborg) 
Dagsorden: 

1. Valg af dirigent og referent 

a. Bestyrelsen foreslår Marianne Sander som dirigent og Anne Larsen som referent 

2. Aflæggelse og godkendelse af årsberetning ved formanden 

a. Indkaldelse sendt i tide iht. vores retningslinjer. 

b. Formandens beretning er vedhæftet som bilag til dette referat. 

i. Spørgsmål til hvem der er annoncører: Hørmann, Linaa og Stofrullen 

ii. Beretningen enstemmigt godkendt. 

3. Aflæggelse og godkendelse af revideret regnskab og budget for det kommende år ved kassereren 

og kontingent fastsættelse.   

a. Kassereren gennemgik revideret regnskab for 2024 jf. vedhæftet bilag til dette referat.  

i. Et enkelt spørgsmål vedr. telefontilskud der blev uddybet af formanden. 100 kr. til 

formanden og 200 kr til kassereren. Ingen yderligere spørgsmål og regnskabet 

enstemmigt godkendt.  

b. Kassereren gennemgik 2025 budgettet jf. vedhæftet bilag til dette referat. 

i. Kassereren forklarede hvorfor FORA ikke længere er med i budgettet grundet 

voldsom stigning af medlemskabs-prisen. Budget enstemmigt vedtaget.  

c. Kontingent uændret 

4. Indkomne forslag fra medlemmerne. 
1. Forslag fra bestyrelsen: Bestyrelsen har bestemt at opsige medlemskabet af FORA, derfor er 

vedtægtsændring til afstemning. 

a. Kassereren gennemgik vedtægtsændringerne ift. opsigelsen af medlemskabet af FORA og 

tilføjelse af paragraf vedr. forsikring. Det vil også blive tilføjet aktivitetsfolderen og vores 

hjemmeside. Bestyrelsen har haft kontakt til et par forsikringsselskaber for at få bekræftet 

om foreningen skulle tegne ulykkesforsikring, hvilket ikke var muligt. Derfor tilføjelsen til 

vedtægterne.  

b. Enstemmigt vedtaget.  

 

2. Forslag v. Maria Fischer: forlængelse af sæsonen. 

a. Maria var ikke til stede men Ciela kunne uddybe at Maria ønsker forlængelse af sæsonen. 

b. Diskussion vedr. muligheder for at forlænge sæsonen med Maj måned og der bliver 

bøgekaffe første onsdag i juni.  

c. Enstemmigt vedtaget. 

3. Forslag v. Karen Vind: 
Hvis bestyrelsen mangler ressourcer til at udføre meget vigtige opgaver (eks. Markedsføring) for 
foreningen "Kreafællesskabet Silkeborg Husflid", så kan medlemmer af foreningen bidrage med 
hjælp. Hjælpen skal godkendes af bestyrelsen. 



 
 

For at sikre at alle opgaver bliver løst i overensstemmelse med bestyrelsens ønsker, skal sådanne 
medlemmer inviteres med til bestyrelsesmøder. 

a. God diskussion vedr. opgaver som evt. kan tages af foreningsmedlemmer og inddragelse i 
bestyrelsens møder. Der blev spurgt om Karen ville tage markedsføringsposten, hvilket hun 
ikke ville. Bestyrelsen vil tage spørgsmålet op på næstkommende bestyrelsesmøder og 
række ud i foreningen. 

b. Der blev ikke stemt om forslaget. 

  
5. Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Formand:  Lise Tulinius  Modtager genvalg - Valgt 
Næstformand: Ciela Haugaard  Modtager genvalg - Valgt 
Kasserer:  Alma Bastrup Eriksen  
Sekretær:  Anne Larsen  
Bestyrelsesmedlem: Gitte Dalhus Jensen  
1. Suppleant:  Marianne Sander Modtager genvalg - Valgt 
2. Suppleant:  Elin Sørensen Modtager genvalg - Valgt 
  

6. Valg af revisor og revisorsuppleanter: 
Revisor:  Dorthe Clausen   
Revisor:  Arne Ole V. Pedersen  Modtog ikke genvalg. 
Suppleant: Lone Hansen   Valgt som revisor 

Eva Østerholm Pedersen valgt som suppleant. 

 

7. Drøftelse af program for medlemsaktiviteter og kurser i det kommende år. 

 Forslag om juletur til Hjerl Hede 2025 med fælles kørsel. 

8. Evt. 

 Forslag hvor vi skal holde bøgekaffe/sommerafslutning: Trail center ved Aqua som blev godt 
modtaget af alle, så det bliver i år afprøvet og vi opfordrer til at skrive andre forslag i den blå mappe, 
med hvor vi kan holde sommerafslutning til næste år.   

 Forslag og diskussion til forbedring af markedsføringen af vores åbent hus arrangement. Evt. med 
avisartikel, plakater med hvad der foregår i salene, flyer med hvem der udstiller og hvad de udstiller. 
Der må gerne være workshops – drop in aktiviteter med betaling kun af materialer. Facebook 
annoncering og evt. andre sociale medier.  
 

Forslag til punkt 4 skal være bestyrelsen i hænde senest 1 uge før generalforsamlingen.  

 



 
 
 

 


